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Container for fragile objects, notably for photographic apparatuses and their accessories.
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Behalter fur zerbrechliche Gegenstande, insbesondere flir Photoapparate und ihren Zubehor.
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Conteneur pour objets fragiles, notamment pour appareils de prise de vues et leurs accessoires.
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Abstract (en)
The container comprises an internal fitting 11 made of easily deformable flexible material which is delimited by protuberances 13, 13a which project
to a greater or lesser extent into compartments 3, 6 for holding objects such as photographic equipment 16, 16a or accessories 17, 18, 19 by elastic
deformation of the protuberances 13, 13a. Container for fragile objects, in particular for photographic equipment; cases, bags, satchels for this
equipment. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le conteneur comporte une garniture interne 11 en matiére souple facilement déformable que délimite des protubérances 13, 13a saillant plus
ou moins dans des compartiments 3, 6 pour maintenir des objets tels qu'appareils photographiques 16, 16a ou des accessoires 17, 18, 19 par
déformation élastique des protubérances 13, 13a. Conteneur pour objets fragiles, notamment pour matériels de prise de vues, mallettes, valises,
sacoches pour ces matériels.
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